Course Outline for How to Study and Do Research of the Bible
Prof. Christopher Chui, PhD
Course Title: How to Study and Do Research of the Bible.
Course Content: This course will prepare students how to study and do research of the Bible. A different topic will be given for each week for in depth study and research. Students will be required to do their own study and research. Assignments will be given every week and due in the following week. A 1-page research paper will be due in the following week. Based on the research paper, a 5-minute sermon will be prepared for each week. 
Course Objectives: At the end of the course, students will be able to do original Bible studies and research and they will be prepared to give original sermons based on their Bible study and research. Emphasis will be placed on the application to daily lives.
Criteria to Pass: The student must turn in their original studies and research, and, the student must present them in class. A grading sheet will be provided to each classmate. Turn in all assignments and must turn in one reflections paper in lieu of final exam. The assignment can either be handwritten or typed. 
Pre-Requisite: The student must have a desire to study the Bible and a desire to do research in depth. The course will be conducted in English and Mandarin. 

Textbook(s):  The English and Chinese Bibles in various versions. Other reference books are available in the library. The Internet is also very useful for research. Use Google to find what you want.
Week 1: Bible study basics and research basics. How can the life of Moses impact your life?  
Week 2: One famous woman in the Old Testament. What can we learn from her? Presentations and research paper are due.
Week 3: One famous woman in the New Testament. What can we learn from her? Presentations and research paper are due.
Week 4: What lessons can we learn from King David? Presentations and research paper are due.
Week 5: What lessons can we learn from King Solomon? Presentations and research paper are due.
Week 6:  What lessons can we learn from the prophet Isaiah? Presentations and research paper are due.
Week 7:  What lessons can we learn from the prophet Daniel? Presentations and research paper are due.
Week 8: What lessons can we learn from the apostle Peter? Presentations and research paper are due.
Week 9: What lessons can we learn from the apostle Paul? Presentations and research paper are due.
Week 10: What lessons can we learn from the apostle John? Presentations and research paper are due.
No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 200 points. Each oral presentation will be worth 200 points. All assignment reports must be written in either English or Chinese.  The term paper will provide what you have learned in the course. It will be at least 2 pages in length. It is worth 400 points. The complete score will be 3600 points. 
YOU MUST ATTEND CLASSES TO TAKE NOTES.

如何研读圣经的课程纲要
崔教授

课程名称：如何研读圣经。

课程内容：本课程将帮助学生如何学习，及做圣经研究。每个星期使用不同的主题有深入学习和研究。学生将做自己的学习和研究。作业将每周下星期交出。一个1页的研究报告将在下一周到期。使用研究报告，准备有5分钟的布道将是每个星期演讲。

课程目标：在课程结束后，学生将能够做原创的圣经学习和研究，他们将准备使用他们的圣经学习和研究，给原创的布道。重点将放在应用到日常生活上。
成绩标准：学生必须有原创的学习和研究，及必须在课堂上表现出来。每个同学将提供分级表。交出所有作业和必须交出一篇反思文章代替期末考试。作业可以用手写或打字。
先决条件：学生必须愿意学习圣经，及愿意做深度的研究。本课程将以英语和普通话进行。
教材：各种英文和中文圣经版本。可用其他在图书馆的参考书籍。因特网也是非常有用的研究工具。
第1周：圣经学习基础和原创的研究。摩西的一生如何影响你的生活？
第2周：在旧约找一个著名的女子。我们可以从她身上学到什么？讲道和上个星期研究报告到期。
第3周：在新约找一个著名的女子。我们可以从她身上学到什么？讲道和上个星期研究报告到期。
第4周：我们可以从大卫王的一生学到什么教训？讲道和上个星期研究报告到期。
第5周：我们可以从所罗门王的一生学到什么教训？讲道和上个星期研究报告到期。
第6周：我们可以从先知以赛亚的一生学到什么教训？讲道和上个星期研究报告到期。
第7周：我们可以从先知但以理的一生学到什么教训？讲道和上个星期研究报告到期。
第8周：我们可以从使徒彼得的一生学到什么教训？讲道和上个星期研究报告到期。
第9周：我们可以从保罗的一生学到什么教训？讲道和上个星期研究报告到期。
第10周：写最后3页的反思“我已经学会了什么。" 讲道和上个星期研究报告到期。
没有期末考试的必需。一个学期论文, 8个研究报告, 和8个讲道将构成本课程的成绩。 每个报告将价值200分。每个讲道将价值200分。所有报告必须用英文或中文写。本学期反思文章将提供你所学到的课程。至少2页的长度。这是值得400分。完整的得分将是3600分。你必须上课记笔记。
如何研读圣经的讲道
崔教授

Name in English:_____________________​______ Name in Chinese:_____________________

Topic 1:________________​____ Topic 2:____________________ Date:___________________
Grading Criteria
Maximum Points最高点
 Actual Points1实际点1     Actual Points2实际点 2
	1. 语音 voice
	10
	
	

	2. 音量 volume
	10
	
	

	3. 音调 pitch
	10
	
	

	4. 速度 rate
	10
	
	

	5. 肢体语言 body language
	10
	
	

	6. 眼神 eye contact
	10
	
	

	7. 微笑 smiling
	10
	
	

	8. 面部表情 facial expression
	10
	
	

	9. 手势 gesturing
	10
	
	

	10. 手臂 arms
	10
	
	

	11. 内容 content
	40
	
	

	12. 引起注意 attention getter
	10
	
	

	13. 外观 appearance
	10
	
	

	14. 说服力 persuasiveness
	10
	
	

	15.  热情 enthusiasm
	10
	
	

	16.  风格 style
	10
	
	

	17. 时间管理 time management
	10
	
	

	
	Total Maximum Points: 200

Total Actual Points (Add all points)


	Graded by: 
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